
 

 

 

  

 

 
 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 6, som Folketingets Finansudvalg har 

stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 27. marts. Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Sigurd Agersnap (SF). 

 

Spørgsmål nr. 6: 

”Vil ministeren redegøre for årsagen til, at der skal tilføres midler til at forlænge en  

række udløbne bevillinger, som man med finansloven for 2025 har taget stilling til  

og vedtaget?” 

 

Udvalgsspørgsmålet er stillet i relation til aktstykke 186 af 19. marts 2025. 

 

Svar: 

Bevillingsudløb vedrørende driften af Indenrigs- og Sundhedsministeriets koncern 

blev ikke behandlet i regeringens forslag til finanslov for 2025, da dette afventede 

afslutningen af budgetanalysen som fortsat var under udarbejdelse. Budgetanalysen 

blev afsluttet i december 2024, hvorfor der ikke er taget stilling til disse bevillinger i 

forbindelse med finansloven for 2025. 
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